
Z Á P I S N I C A 

Zo schôdze Obecného zastupiteľstva v Beloveži 

(termín: dňa 24.9.2024 o 17.00 hod.) 

Prítomný: Mgr. Jaroslav Marko, starosta obce 

 

Prítomní poslanci:  

1. Michal Semanišin 

2. Mgr. Ján Dulenčin 

3. MUDr. Jozef Leškanič 

4. Ján Basár 

5. Peter Mikula 
 

Z účasti na ObZ sa ospravedlnili: Mgr. Dana Mikulová a Jozef Soroka 

PROGRAM 

1. Otvorenie 
 

2. Schválenie programu 
 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

4. Nakladanie s majetkom obce 
 

5. Schválenie Zmluvy o dielo ,,Zmeny a doplnky č. 1 Územného plánu obce Beloveža 
 

6. Rôzne 
 

7. Záver 
 

 
K bodu 1: Otvorenie 
 
Starosta obce Mgr. Jaroslav Marko privítal poslancov na zasadnutí obecného zastupiteľstva, 
konštatoval, že je prítomných 5 poslancov zo 7 a zastupiteľstvo je schopné uznášania. Na úvod 
predniesol návrh programu a zároveň o ňom dal hlasovať. 
 
 
 



K bodu 2:  Schválenie programu  
 
V tomto bode poslanci schválili program rokovania všetkými prítomnými. 
 
 
Hlasovanie za program:  ZA: 5  Proti:0  Zdržalo sa:0  
 

Za:   5 M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, MUDr. J. Leškanič, 
Peter Mikula, J. Basár 

Proti:   0  
Zdržal sa:   0  

 

K bodu 3: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
Za zapisovateľku zápisnice určil starosta obce  Mgr. Zuzanu Kohutovú 
 
a za overovateľov zápisnice: Michal Semanišin 
                                               Mgr. Ján Dulenčin 
                                          
                                              
 
K bodu 4: Nakladanie s majetkom obce 
 
Starosta obce uviedol, že na predchádzajúcom zastupiteľstve bol schválený zámer predaja 
pozemku pre Michala Semhrica a ako druhý krok k tomu, aby obec mohla predať pozemok je 
schválenie samotného predaja pozemku. 
Spolu s programom zastupiteľstva bol poslancom zaslaný aj zámer predaja, ktorý bol 
zverejnený na úradnej tabuli od 15.7.2024. Jedná sa o predaj pozemku podľa geometrického 
plánu k novovytvorenej parcele CKN 612/8 o výmere 174 m2 za cenu uvedenú v znaleckom 
posudku a to 6,60 eur/m2, čo predstavuje 1148,40 eur. 
Mgr. Jaroslav Marko otvoril diskusiu k tomuto bodu, ak by sa chcel niekto vyjadriť k tomuto 
predaju pozemku. 
 
Starosta obce predniesol uznesenie a dal hlasovať k tomuto bodu  
 
UZNESENIE 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje, že parcely EKN 3623/2 o výmere 2008 m2, druh pozemku 
ostatná plocha evidované na LV č. 1289 v k. ú. Beloveža v časti novovytvoreného pozemku 
CKN 612/8 druh pozemku trvalý trávnatý porast o výmere 174 m2, vytvorený Geometrickým 
plánom č. 36508012/80/19, sú pre Obec Beloveža trvale prebytočným majetkom. 

 

 

 

 



 

Hlasovanie za program:  ZA:  5 Proti:0  Zdržalo sa:0  
 

Za: 5 M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, MUDr. Jozef 
Leškanič, Peter Mikula, J. Basár 

Proti:   0  
Zdržal sa:   0  

 

UZNESENIE 
 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži schvaľuje  predaj pozemku z dôvodu hodného osobitného  
zreteľa  podľa zásad o hospodárení a nakladaní s majetkom obce, článku 4, bod 18 ods. 1 a 2 
Michalovi Semhricovi, nar. 14.11.1977, bytom Beloveža 2, za cenu uvedenú v znaleckom 
posudku č. 225/2023 v sume 1148,40 eur. 

 
Hlasovanie:  ZA:  5 Proti: 0   Zdržalo sa:0  
 

Za:  
5 

Mgr. J. Dulenčin, J. Basár, M. Semanišin, MUDr. 
Jozef Leškanič, Peter Mikula 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 
K bodu 5 Schválenie Zmluvy o dielo ,, Zmeny a doplnky č. 1 Územného plánu obce 
Beloveža 
 
Starosta obce Mgr. Jaroslav Marko informoval, že dňa 30. apríla sme obdržali žiadosť od JUDr. 
Tomáša Soroku, kde žiada vykonať zmeny v územnom pláne obce Beloveža. Na 
predchádzajúcom ObZ sme sa tomu venovali, bol tu aj JUDr. Tomáš Soroka, s ktorým sme to 
konzultovali. Prijali sme uznesenie k prvému kroku, že súhlasíte so začatím a obstarania 
Zmien a doplnkov  Územného plánu obce Beloveža. 
S firmou Slovak Medical Company sme začali jednať a pripravovať zmluvu o dielo. Zmluvu 
o dielo ste obdržali mailom s pozvánkou na obecné zastupiteľstvo. Obstaranie zmien 
a doplnkov územného plánu by predstavovalo sumu 4200 eur.  
JUDr. Tomáš Soroka sa listom zaviazal, že náklady spojené so zmenou územného plánu nám 
bude refundovať. 
Starosta poprosil prítomných, aby sa vyjadrili k tomuto bodu.  Poslanci diskutovali 
o prístupovej ceste k novej ulici.  
 
 
Mgr. Jaroslav Marko dal hlasovať k tomuto bodu a predniesol uznesenie: 
 
UZNESENIE 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži schvaľuje Zmluvu o dielo na Zmeny a doplnky č. 1 
Územného plánu Obce Beloveža v sume 4200 eur medzi Obcou Beloveža a firmou Slovak 
Medical Company a.s.. 



Hlasovanie:  ZA:  5 Proti:0  Zdržalo sa:0 
 

Za: 5  M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, MUDr. Jozef 
Leškanič, J. Basár, P. Mikula 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
UZNESENIE 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži schvaľuje Darovaciu zmluvu medzi Obcou Beloveža 
a firmou SOROKA s.r.o., na pokrytie nákladov na obstaranie Zmien a doplnkov č. 1 Územného 
plánu Obce Beloveža v sume 4200 eur.  
 
Hlasovanie:  ZA:  5 Proti:0  Zdržalo sa:0 
 

Za: 5  M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, MUDr. Jozef 
Leškanič, J. Basár, P. Mikula 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 
K bodu 6: Rôzne 
 
Starosta obce Mgr. Jaroslav Marko začal informáciami k tomuto bodu: 
 

- dostali sme žiadosť na kúpu mulčovača od Petra Jurča, Beloveža č.d. 211. Jedná 
sa o mulčovač, ktorý má v knihe majetku nulovú zostatkovú hodnotu a je 
dlhodobo nevyužívaný, pretože máme nový mulčovač 

 
- UZNESENIE 

 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje, že mulčovač zakúpený v roku 2013 evidovaný 
v knihe majetku Obce Beloveža s nulovou hodnotou, je pre Obec Beloveža trvale 
prebytočným majetkom. Obecné zastupiteľstvo v Beloveži schvaľuje predaj 
mulčovača Petrovi Jurčovi, bytom Beloveža č. 211 za cenu 500 eur.  

 
Hlasovanie:  ZA:  5 Proti:0  Zdržalo sa:0 
 

Za: 5  M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, MUDr. Jozef 
Leškanič, J. Basár, P. Mikula 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
  



Ďalej starosta uviedol, že na miesto traktoristu bol prijatý zamestnanec Marián Udič, 
ktorému je potrebné schváliť oprávnenie na vedenie motorových vozidiel, predniesol 
uznesenie a poprosil o hlasovanie 

UZNESENIE 

Obecné zastupiteľstvo v Beloveži s c h v a ľ u j e osobu Mariána Udiča na  oprávnenie viesť 
obecné vozidlá a vozidlá Obecného podniku Beloveža s.r.o. 

Hlasovanie:  ZA:  5   Proti: 0 Zdržalo sa: 0 
  
Za: 5 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, 

MUDr. Jozef Leškanič, J. Basár 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
Na hasičské súťaže chodí s P. Červeňákom aj Tomáš Kataník ml., ktorému je tiež 
potrebné schváliť oprávnenie na vedenie vozidiel, keď vezie deti na súťaže.... 

 

UZNESENIE 

Obecné zastupiteľstvo v Beloveži s c h v a ľ u j e osobu Tomáša Kataníka ml. na oprávnenie 
viesť vozidla Peugeot Boxer a Peugeot valník. 

 

Hlasovanie:  ZA:  5 Proti:0  Zdržalo sa: 0 
  
Za: 5 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin,  

MUDr. Jozef Leškanič, J. Basár 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

Mgr. Jaroslav Marko ďalej informoval prítomných: 
 

- na zastupovanie počas materskej dovolenky za Nikolu Marcinovú v ŠKD bol prijatý 
vychovávateľ Mgr. Dávid Surmik. Spĺňal všetky kvalifikačné podmienky na túto 
pozíciu, aj na to, aby bol zamestnaný na projekt z UPSVAR a jeho mzda je plne 
refundovaná štátom. 

- bola nám doručená žiadosť od Jána Storinského z Kurimy, kde žiadal o prijatie 
vodozádržných opatrení pri jeho pozemku Beloveža č. d. 7, začali sme to riešiť a v tejto 
veci bol odoslaný list na Slovenský vodohospodársky podnik 

- dotácia z MF SR požiadané 15 000 na ďalšiu etapu dokončenia PZ - zamietnuté 
- výzva na regionálny príspevok vo výške 41 000 na hangar a štiepkovačku - zamietnuté  
- odoslali sme list na VVS – stanovisko ku kanalizácii, kedy je predpokladaný termín 

začatia prác a bola nám doručená odpoveď, že projektová dokumentácia je 
prepracovávaná a nie je možné vyjadriť sa k termínom. 
 



Starosta informoval o podaných žiadostiach o dotácie: 
 

- Environmentálny fond TRAKTOR s príslušenstvom 
- Environmentálny fond Bager  
- Environmentálny fond Enviroučebňa v areáli MŠ 
- Slovenská agentúra životného prostredia Program obnovy dediny, na revitalizáciu 

cintorína 
- MIRRI - zapojili sme sa do výzvy o nenávratný finančný príspevok na podporu 

školstva ohľadom rekonštrukcie materskej školy, aby sa presťahovala ZŠ do 
budovy MŠ. Starosta informoval, že mal rokovanie na MIRRI v PO, na VUC 
v Prešove, kde mu poskytli informácie, že finančné prostriedky na tieto projekty sú už 
vyčerpané a že na školstvo sa v najbližšej dobe nepočíta s ďalšími výzvami. 

- Starosta absolvoval stretnutie s projektantom, ktorý robil projekt na rekonštrukciu MŠ. 
Projekt zahŕňal aj výstavbu multifunkčného ihriska a vzhľadom k tomu, že je otvorená 
výzva z Fondu na podporu športu rozhodol sa, že sa zapojíme aspoň do tejto výzvy, 
ktorá je otvorená do 31.10.2024, takže pripravujú sa všetky podklady, aby sa mohlo 
podať žiadosť k tejto výzve. 
 
Starosta obce predniesol uznesenie a dal hlasovať ohľadom predloženia žiadosti 
o poskytnutie príspevku  v rámci programu ,, Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“. 
 

UZNESENIE  
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži s c h v a ľ u j e predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku 
v rámci programu ,,Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach 
do 3000 obyvateľov“ na základe výzvy č. 2024/001 Fondu na podporu športu na projekt 
Výstavba multifunkčného ihriska v obci Beloveža. 
Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných 
prostriedkov z Fondu na podporu športu. 
Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 
minimálne 10% z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu čo predstavuje 14 843,70 
eur. Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 
Obce Beloveža. 
 

 Hlasovanie:  ZA:  5 Proti:0  Zdržalo sa: 0 
  
Za: 5 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin,  

MUDr. Jozef Leškanič, J. Basár 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

 
Schválené dotácie: 

- z Environmentálneho fondu za úroveň vytriedenia odpadov, suma 612,72 eur 
- Dotácia pre DHZ Beloveža poskytnutá v sume 3000 eur 



- Úrad vlády žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov z rezervy predsedu vlády na 
okná a garážové brány, poskytnutá suma 8400 eur 

- Úrad vlády žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov z rezervy predsedu vlády na 
oplotenie cintorína, poskytnutá suma 10 000 eur 
 
 

K bodu 13 Záver  

Starosta obce Mgr. Jaroslav Marko poďakoval všetkým za účasť na zasadnutí obecného 
zastupiteľstva a týmto ukončil dnešné zasadnutie ObZ. 

 

Zápisnicu zostavila:  Mgr. Zuzana Kohutová : 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Mgr. Ján Dulenčin 

 

Michal Semanišin 

 
 

 


